
Zápis z mimořádné VALNÉ HROMADY ČFAI  16.10. 2010

Valná hromada byla zahájena  v 18,15 Technickým prezidentem ČFAI a po zkonstatování 
sekretářem,  že  je  valná  hromada  usnášeníschopná  bylo  přistoupeno  k projednání  jejího 
hlavního bodu:  Změna osoby ve funkci pokladníka ČFAI.   

Tato  situace  vznikla  na  základě  diskuze,  která  proběhla  na  VS dne  3.7.  2010 po zprávě 
prezidenta ČFAI ve věci finančních záležitostí organizace. Jelikož byla zpráva o hospodaření 
neúplná (ne vinou prezidenta) a pokladník organizace byl opakovaně při VH nepřítomen, byla 
svolána  mimořádná  Valná  hromada  k dnešnímu  dni  Radou  ČFAI  (Pavlem  Munzarem  – 
prezident organizace, Reném Novotným – prezident technické komise). 

Sekretářem  byly  přítomní  vedoucí  jednotlivých  klubů  vyzváni  k navržení  případného 
vhodného  kandidáta.  Jelikož  kandidát  navržen  nebyl,  byl  doporučen  k této  funkci  Radou 
ČFAI Vít Kubelka, který s návrhem souhlasil.

Poté bylo přistoupeno k hlasování.  Jelikož byl  Vít  Kubelka  jednomyslně  přijat  do funkce 
nového pokladníka ČFAI a nikdo nebyl proti, nebylo přistoupeno k jednotlivému sčítání hlasů 
a Vít Kubelka byl ustanoven do funkce pokladníka ČFAI. S ohledem na změnu v této funkci 
bude v nejbližším časovém období pod patronací Prezidenta ČFAI provedeno administrativní 
vypořádání  mezi  původním  a  nově  zvoleným  pokladníkem  organizace.  Současně  bude 
bezprostředně provedena změna podpisového práva k účtu České federace aikido pro:

Pavel Munzar (prezident ČFAI), René Novotný (prezident technické komise), Vít Kubelka 
(pokladník)

Různé

-  Prezident  ČFAI  zmínil  a  případně  navrhl  přehodnocení  úlev  při  placení  stážovného 
k seminářům  organizovaných  ČFAI  u   jednotlivých  činovníků  organizace  a  zdravotníka 
zabezpečujícího jednotlivé stáže. Po všeobecné diskuzi byl akceptován dosavadní systém.

-  Prezident  ČFAI  na  základě  projednávané  možnosti  vstupu  ČFAI  do  ČSTV  a  z toho 
vyplývajících  případných  výhod  přistoupí  v součinnosti  se  zbytkem  Rady  organizace 
k zjištění konkrétních podmínek při uskutečnění takového to kroku.

Valná hromada byla ukončena 18,50 hod.


